
Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 20.12.2018  
 
Resultat av drøftingen: 
 

 Vi bør være flinkere til å si fra når vi ikke kan komme på møtene. Prioriter 
ungdomsrådet, for det er mange som vil være med. Jobben vi gjør er kjempeviktig. Nå 
som vi får møtegodtgjørelse kreves det at vi følger opp sakene, møter opp og tar 
ansvar. Vet du at du ikke kan komme, må vara få beskjed i god tid, samt gi beskjed i 
god tid til Siri. I ungdomsrådet sine vedtekter står det at vi kan ekskludere medlemmer 
om de gjentatte ganger ikke kommer på møtene. Om vi ikke skal følge vedtektene, så 
er det ikke vits i de. 

 Møteplan settes i god tid. 
 Leder og nestleder bør samarbeide mer fremover.  
 Vi er litt treige på møtene, vi drøfter vel kanskje i lengste laget. Vi har kun to timer pr. 

møte, og da må vi bruke tiden godt. Det betyr ikke at diskusjon og drøfting ikke er bra, 
men vi må utnytte tiden. Alle er glade i å høre sin egen stemme, hvilket er bra, men vi 
må komme raskere til saken. Vi må være bedre på å fatte oss i korthet samt være gode 
til å rekke opp hånda for innlegg og replikk. Vi skal gå igjennom debattregler i første 
møtet på nyåret. 

 Vi har hatt lite besøk dette halvåret. Dette må vi gjøre noe med til våren.  
Positive ting:  

 Herlig at vi har mat på noen av møtene, da noen reiser langt og direkte fra skolen. 
 Vi har fått til mye i år. Mange gode saker.  
 Vi er synlig og har gjort en god jobb med å vise hvem vi er. Særlig med skoleturneen.  
 Vi er gode på å komme med ideer 

 


